
PROTOKÓŁ Nr 58/2022 
z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego 

w dniu 28 lutego 2022 r. 

Posiedzenie prowadził Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku 
Publicznego - Artur Marzysz. 
Obecni na posiedzeniu według załączonej listy obecności. 
Posiedzenie trwało w godz. 1500- 1510. 

Porządek posiedzenia: 
1. Rozpatrzenie pisma GKP.7142.3.2.2022 dotyczącego wpisania i wypisania z listy 

mieszkaniowej oraz aktualizacji listy mieszkaniowej. 
2. Podział środków finansowych dla zarządów osiedlowych na 2022 rok. 

Członkowie komisji przyjęli porządek 4 głosami „za" - jednogłośnie. 

Ad. 1. Rozpatrzenie pisma GKP.7142.3.2.2022 dotyczącego wpisania i wypisania z listy 
mieszkaniowej oraz aktualizacji listy mieszkaniowej. 

Podinspektor ds. lokalowych - Mariusz Jerszow przedstawił pismo Burmistrza Miasta znak: 
GKP.7142.3.2.2022 z dnia 14.02.2022 r. (stanowi załącznik do protokołu) z prośbą 
o zaopiniowanie wpisania na listę mieszkaniową 4-osobowej rodziny oraz wykreślenia 
9-osobowej rodziny. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała propozycję wpisania na listę mieszkaniową 4-osobowej rodziny - 4 głosami „za". 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała propozycję wykreślenia 9-osobowej rodziny - 4 głosami „za". 

Ad. 2. Podział środków finansowych dla zarządów osiedlowych na 2022 rok. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że członkowie Komisji otrzymali 3 propozycje podziału 
środków w wysokości 30 000 zł. 

Radna Urszula Czarnecka jest zdania, że z uwagi na najmniejsze osiedla, tj. Pułaskiego, 
Podchorążych, Stawy i Młynki najlepsza jest trzecia propozycja podziału środków, która 
pozwoli trochę stanąć na nogi tym zarządom osiedli. Ponieważ w propozycji nr 3 dla 
najmniejszych osiedli są dodane najwyższe stawki, dopomoże im to w realizacji zadań. Potrzeby 
na tych osiedlach są równie ważne jak na większych osiedlach. 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego jednogłośnie negatywnie 
zaopiniowała propozycję nr 1 podziału środków finansowych dla zarządów osiedlowych -
4 głosami „przeciw". 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego jednogłośnie negatywnie 
zaopiniowała propozycję nr 2 podziału środków finansowych dla zarządów osiedlowych -
4 głosami „przeciw". 



Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała propozycję nr 3 podziału środków finansowych dla zarządów osiedlowych -
4 głosami „za". 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Przewodniczący Komisji 
Gospodarki Komunalnej, Samorządu 

i Porządku Publicznego 

Arti 

Protokołowała: 

Agnieszka Ogórek-Ostrach 
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